

STM Lottery Kick-starts Food Bank Project with Kechara Soup Kitchen Society

STM Lottery had teamed up with Kechara Soup Kitchen Society (KSK) to feed 960 needy families for one year.

The collaboration with KSK started in July 2021 when STM Lottery pledged to contribute RM8,000 a month to provide dry provisions worth RM100 per family for one year. The dry provisions include rice, cooking oil, instant noodle, canned food, biscuit, sugar, face masks and soap.

Apart from the cash contribution, staff volunteers joined forces with KSK to distribute meals to the homeless in Kuala Lumpur on a monthly basis starting from 7:30pm to 10pm since March 2022. As of June 2022, a total of 30 employees volunteered to distribute food to the underprivileged group.

多多博彩与克切拉香积厨携手推行食物银行计划

多多博彩与克切拉香积厨（Kechara Soup Kitchen Society）携手合作，为 960 个贫困家庭提供 1 年食物。

在这项合作计划下，多多博彩承诺从 2021 年 7 月起，每月拨出总值 8000 令吉的资金，为计划中受惠的每户亟需家庭提供价值 100 令吉的干粮，为期 1 年。这些干粮为白米、食用油、即食面、罐头食品、饼干、白糖、口罩以及肥皂。

除现金捐款外，自 2022 年 3 月起，多多博彩志愿员工也参与了克切拉香积厨旗下流动厨房计划，即每月 1 次，从晚上 7 时半至 10 时，在隆市中心派发食物给露宿者。截至 2022 年 6 月，共有 30 名志愿员工参与了这项计划。